
Protokoll för styrelsemöte med Björbo Intresseförenings styrelse 

2010-11-01 klockan 18.30, Föreningslokalen, IOGT, Björbo 

Närvarande: Jan Åkerström, Christer Nilsson, Maria Svensson, Maria Gråbo, Sören Dahl och Kajsa Eljas. 

Frånvarande: Anna Lundström. 

§1. Mötet öppnades. 

§2. Dagordningen godkändes.  

§3. Föregående mötesprotokoll gicks igenom, förtydligande om att det var lokalhyran för den redan 

genomförda buggkursen som ordnats, samt att lekparken vid skolan behöver rustas. 

§4. En ”att göra lista” baserat på föregående protokoll upprättas, där de punkter som bordlades till våren 

skrivs in. Denna lista gås igenom på kommande möten där genomförda projekt stryks och eventuella 

nya läggs till. 

§5. Röjningsdagen den 16 oktober samlade 20 personer, riset har och kommer att tas bort. Jan 

undersöker vilka markägarna utmed riksvägen till nästa röjning. 

§6. Julmarknaden: 

Maria Gråbo har undersökt ev ekipage med häst och släde. 

Kajsa har pratat med eldslukare vilken vill ha ersättning för material. 

Marschaller ska sättas ut på gamla bron och runt lokalen. 

Annonsering som förra året. 

Kajsa undersöker om kör till sånguppvisning. 

Godispåsar till barnen från samma leverantör som sist. 

Maria Gråbo ordnar önskelistor till tomten och priser till dragningen. 

 Anna kollar om kyrkliga syföreningen vill ta kaffeserveringen. 

Korvförsäljning av ev skolklass samt om brandkårens ev medverkan kollas till nästa möte. 

§7. Sören förde fram frågan om vilka frågor vi vill föra fram genom kommunbygderådet, vilket vi får 

fundera på till senare möte. 

§8. Nästa möte: 22 november kl 18.30 i Föreningslokalen. 

§9. Mötet avslutades  

 

Vid protokollet 

 

Maria Svensson 


